



# حوّل واربح جوائز فورية

قم بتدوير عجلة CB60 عند إرسال الأموال دوليًا باستخدام تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوّال أو الخدمات المصرفية عبر الإنترنت!

## Transfer and Win Instant Prizes

Spin CB60 wheel as you send money internationally  
using CBQ Mobile App or Internet Banking!

### الشروط والأحكام

### Terms and Conditions

- العرض متاح لجميع العملاء الأفراد وحاملي بطاقات الدفع.
- العرض ساري فقط على الحوالات الدولية التي تتم من خلال تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوّال أو الخدمات المصرفية عبر الإنترنت.
- سيتمكن العملاء الذين أكملوا التحويل الدولي بنجاح من خلال تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوّال أو الخدمات المصرفية عبر الإنترنت بتدوير العجلة.
- يحق للعميل تدوير العجلة لحوالتين بحد أقصى في اليوم.
- نضمن لجميع العملاء الذين يقومون بتدوير العجلة الحصول على مكافأة.
- يمكن للعميل تدوير العجلة بعد إتمام الحوالة الدولية لمدة تصل إلى 72 ساعة.
- بعد تدوير العجلة، يجب على العميل قبول المكافأة ليتسنى له الحصول عليها.
- أدناه قائمة بالمكافآت التي يمكن للعميل الحصول عليها:

- Available for all Retail & PayCard customers.
- Applicable only for international funds transfers made through CBQ Mobile App or Internet Banking.
- Customers who successfully complete an international fund transfer through CBQ Mobile App or Internet Banking will get to spin the wheel.
- The Customer is eligible to spin the wheel up to 2 transactions per day.
- All customers who spin the wheel are guaranteed to receive a reward.
- Customer can spin the wheel within 72 hours after completing an international funds transfer.
- After spinning the wheel, customer has to accept the reward before it is granted.
- Below is the list of rewards a customer can receive:

المكافأة	طريقة الوفاء
قسمة مقدّمة من My Book	سيحصل العميل على قسيمة البنك التجاري مدعومة من قبل My Book.
حوالة مجانية	سوف يحصل العميل على تحويل مجاني يتم تحميله إلى النظام للاستخدام في المستقبل.
جائزة نقدية	سيتم ارجاع مبلغ إلى حساب الخصم الخاص بالعميل المستخدم في التحويل بما يُعادل الفئات المذكورة أدناه: • 15 ريال قطري • 20 ريال قطري • 30 ريال قطري • 40 ريال قطري • 45 ريال قطري
إقامة في احدى الفنادق	سيحصل العميل على قسيمة يمكن استبدالها للإقامة في احدى الفنادق
تذكرة طيران	سيحصل العميل على قسيمة يمكن استبدالها بتذكرة طيران

Reward	Fulfillment
CB Coupon	Customer will receive a CB Coupon (powered by MyBook) in the app
Free Transfer	Customer will receive Free Transfer loaded in the system for future use
Cash Prize	Customer's debit account used for the transfer will be credited back with the below denominations: • QAR 15 • QAR 20 • QAR 30 • QAR 40 • QAR 45
Staycation	Customer will receive a certificate that can be redeemed (arranged with the hotel of choice)
AirTicket	Customer will receive a certificate that can be redeemed (arranged with a Travel Agent)

بالنسبة لقسمة البنك التجاري ، ليس من الضروري على العملاء تحميل تطبيق MyBook بدلاً من ذلك، يمكنهم استرداد قسيمة البنك التجاري مباشرة من خلال تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوّال. يُرجى الملاحظة أن العملاء الذين يختارون تحميل تطبيق MyBook مباشرة من المتاجر المعنية ويقدمون معلوماتهم الشخصية بإرادتهم يفعلون ذلك تمامًا حسب تقديرهم الخاص. مع العلم أن MyBook سيكون مسؤول عن أي بيانات شخصية يتم جمعها ضمن التطبيق الخاص بهم.

- For CB Coupons, customers are not required to download the MyBook App; instead, they can redeem the CB Coupon directly from within the CBQ Mobile Banking App. Please note that customers who choose to download the MyBook App directly from respective stores and voluntarily provide their personal information are doing so entirely at their own discretion, noting that MyBook will be responsible for any such personal data collected within their app.

لا يُلزم تطبيق MyBook العميل بتقديم تفاصيل بطاقة ائتمان للاستفادة من قسيمة البنك التجاري.

- MyBook App does not mandate customers to provide any credit card details to benefit from the CB Coupon services.

يقدم البنك المساعدة للعملاء في استفسارات استرداد قسيمة البنك التجاري. من المهم التوضيح أن البنك التجاري ليس مسؤولاً عن أي أعطال تقنية أو محاولات احتيالية أو انتهاك للبيانات المرتبطة بتطبيق أو أنظمة MyBook.

- While the Bank is available to assist customers with CB coupon redemption queries, it is important to clarify that the Bank is not liable for any technical failures or fraud / data breach associated with MyBook App/systems.

يُقصى من أهلية تدوير العجلة المعاملات التي تتم عبر تطبيق البنك التجاري للهاتف الجوّال بالإصدار الأقل من 31.9 والتي يتم إجراؤها خلال فترة الصيانة اليومية (عادة بين الساعة 11 مساءً و3 صباحاً) والحوالات المجدولة والأوامر الدائنة والحوالات التي تتم من خلال خدمة " Western Union".

- Transactions initiated from CBQ Mobile App version below 31.9 and performed during daily maintenance period (usually between 11PM to 3AM), scheduled transfers, standing orders and transfers through Western Union service are excluded from spin the wheel campaign.

يحتفظ البنك التجاري بالحق في المطالبة باسترداد المكافأة من المعاملات الملغاة.

- Commercial Bank retains the authority to reclaim the associated reward in the event of a cancellation of an international funds transfer transaction.